
Jaarverslag Aktie voor Aktie 2021 
 
Al hoe wel wij ook nog herstellende zijn van de impact van Corona ging dit niet zo makkelijk 
in Brazilië!  
 
Nog even ter info: Het bestuur bestaat uit Frank Venus voorzitter, Nathalie Spee als 
penningmeester, Mieke Claushuis als secretaris en reeds bij u bekend Nino Bloemsma, Joop 
van Wijk, Chris Gaasbeek en onze nestor Rini Buijs. 
 
De lijntjes met elkaar, bestuur en de zusters in Igaçi en Palmeira, houden we zo kort 
mogelijk. Mails en google translate zijn onmisbaar geworden.  
Dat geldt ook voor de contacten met Jos Wouters. Tulp keuken is gestopt met zijn 
ondersteuning maar gelukkig is er een ander sponsor gevonden in de vorm van Schellevis 
beton die de komende 5 jaar 500 euro per maand gaat bijdragen.  
 
M.b.t. de projecten: soms gaat het moeizaam en krijgen we niet de duidelijkheid die we 
willen, en spelen cultuurverschillen een rol, maar met geduld en (wederzijds) begrip, komen 
we elke keer weer tot overeenstemming. 
De zusters hebben zich geweldig ingezet om tijdens Corona om toch de kinderen thuis aan 
het werk te houden en waar nodig aan de ouders voedselpakketten te geven, maar zij zijn 
erg blij dat zij de kinderen weer in hun tehuizen kunnen verwelkomen. 
In Malawi zoals u in nieuwsbrief en Aktief kunt lezen hebben we een paar mooie successen 
geboekt en de stichting Maret heeft ons haar steun toegezegd. 
De stichting Spirit blijft ons ook weer steunen. 
We mochten toch nog een mooi bedrag van 1500 euro ontvangen van de IJsselstein loop, 
maar dat is wel voor het laatste jaar. 
Joop van Wijk zet zich in om een subsidie te verkrijgen voor een nieuw project in Malawi 
voor zonnepanelen, zodat de schoolkinderen toch meer les kunnen krijgen. 
 
We zijn in 2021 gestart met ondersteuning aan Tess, die kinderen, geboren zijn met een 
hazenlip, opereert en hen daarmee een beter leven geeft, de foto’s van de resultaten zijn 
hartverwarmend. 
 
In 2021 hebben we voor beide banken en de KVK UBO verklaringen ingeleverd. Het bestuur 
heeft elke 6 weken vergaderd en daarnaast nog 2 strategische sessies, zie onderstaand 
Het bestuur is in 2021 met een strategische heroriëntatie gestart onder leiding van een 
externe facilitator om ons te bezinnen over de toekomst. 
AvA bestaat al 42 jaar maar als bestuur hebben we wel de opdracht ons te bezinnen hoe we 
in de toekomst verder gaan zowel in de landen en projecten die we ondersteunen maar ook 
in eigen land. 
Zoals u wellicht weet is het steeds moeilijker om vrijwilligers te vinden en ook de leden van                       
het stichtingsbestuur wordt een dagje ouder. 
We kunnen u nog niet de finale uitkomsten van het financiële jaar 2021 presenteren maar 
hopen wel dit in het najaar van 2022 te kunnen doen. 


